

1. 版權所有：本網站之架構、網頁設計、以及其所有內容（包括但不限於文字、圖像、影音、程式碼等）均為本人郭昱辰 Kuo Yu Chen 之智慧財產，受相關法律保護。除法律明文規定或特別指明外，未經本人書面授權，任何個人或機構均不得以任何形式轉載、修改、傳輸、再製、散布、顯示、出版或傳播本網站之內容。
2. 智慧財產權保護：本網站所載之所有資訊，包括但不限於文字、圖像、影音及程式，均受著作權及其他相關智慧財產權保護。除事先經本人明示同意外，嚴禁任何形式之複印、重製、出版、修改、使用、散佈或公佈。如有違反，本人將依法追究其法律責任。
3. 嚴禁未經授權使用：本網站之所有著作權及其他智慧財產權，除非已獲智慧財產權人明確授權，任何未經本人事前書面同意之使用或誤用，均屬違法行為。本人保留依法追究其法律責任及請求賠償之權利。
4. 外部連結與風險聲明：本網站可能包含指向其他網站之連結，該些連結之內容並不受本人控管。對於使用者透過本網站存取之任何其他網站，本人不提供任何形式之保證或擔保。使用者應自行判斷與承擔存取該些網站所涉及之風險，對於該些網站提供之資訊、資料、意見或建議之準確性或可靠性，本人概不負責。
5. 禁止非法行為與責任聲明：任何個人、公司、團體、單位均不得利用本網站之媒介力量從事非法行為，否則後果自負。本人保留依法追究其責任及請求賠償之權利。對於上述侵權行為，本人將保留依法追究其法律責任之權利。本聲明長期有效，對所有使用本網站之人具約束力。

© 2021-2024, 郭昱辰 Kuo Yu Chen, All Rights Reserved.

1. **Copyright Ownership:** The structure, web design, and all content of this website (including but not limited to text, images, videos, code, etc.) are the intellectual property of Kuo Yu Chen and are protected by applicable laws. Except as required by law or specifically stated otherwise, no individual or organization is allowed to reproduce, modify, transmit, redistribute, display, publish, or disseminate any content of this website in any form without prior written permission from the owner.
2. **Intellectual Property Protection:** All information contained on this website, including but not limited to text, images, videos, and code, is protected by copyright and other related intellectual property rights. Without prior explicit consent from the owner, any form of copying, reproduction, publication, modification, use, distribution, or public display is strictly prohibited. Any violation will result in legal action being taken to the fullest extent permitted by law.
3. **Prohibition of Unauthorized Use:** All copyrights and other intellectual property rights of this website are strictly reserved. Any use or misuse without prior written consent from the owner is illegal. The owner reserves the right to pursue legal action and seek compensation for any unauthorized use.
4. **External Links and Disclaimer:** This website may contain links to other websites not controlled by the owner. The owner provides no guarantees or warranties regarding any other websites that can be accessed through this website. Users should independently assess the risks involved in accessing these sites, and the owner assumes no responsibility for the accuracy or reliability of any information, data, opinions, advice, or statements found on such linked websites.
5. **Prohibition of Illegal Activities and Liability Disclaimer:** No individual, company, organization, or entity is allowed to use this website as a medium for illegal activities. The owner reserves the right to pursue legal action and seek compensation for any such activities. The owner will retain the right to take legal action against any infringement mentioned above. This statement is effective indefinitely and applies to all users of this website.

© 2021-2024, 郭昱辰 Kuo Yu Chen, All Rights Reserved.